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Notulen algemene ledenvergadering d.d. 18 maart 2024 
 

1) Opening 
     Voorzitter Ronald Wierstra  opent om 20.00 uur de vergadering en  
     heet alle aanwezigen welkom. Een speciaal welkom is er voor de  
     aanwezige ereleden, de aanwezige leden van de gemeenteraad en  
     Johan Timmermans en Nynke Penninga en hun collega’s van de  
     gemeente die betrokken zijn geweest bij de woningbouwproject- 
     plannen die later deze avond worden gepresenteerd. 
     De inhoud van dit agendapunt heeft er waarschijnlijk mede voor  
     gezorgd dat de zaal helemaal vol zit. 
   
     Lijst van aanwezigen:  
     K. Terpstra, D. Bakker, P.L. Mulder, A. Mulder- van der Veen,  
     Gerard Nota, Eelze Cuperus, Gerrit en Elly Postema, Afke Nouta, 
     Doetie van Kammen-Wiersma, Ellen Atteveld, Eize Speerstra, 
     Jinke Duursma, fam. Delfstra, Aly Schriemer, Gerda Rinsma,  
     Andre Dijkstra, Martine Uitterdijk, J.C. de Bakker, S.J. Zwart, 
     J.F. Roemeling, H.J. van Borkulo, Pieter Visser, J.H. Bousema,  
     Frits J., J. OldeOlthof, G. Dijkstra, N.G. Zandstra, Guus Hofstede, 
     Annemiek Bruinsma, Jan en Wietske Dijkema, Minke van der Meulen, 
     Gerda Boersma, Ekke Jager, fam. Wijshale, Theo en Sandra Kuipers,  
     Mark OldeOlthof, René Nouta, Gerard Langhout, Mariska Wieringa,  
     Hanneke Scheffer, Jeroen Smid, Jolande Dijkstra, Sijbrand Jurna,  
     Cor Hergaarden, Jacko Korporaal, Alex Nijboer (F.N.P.), Pieter Vos, 
     Annelies Luinstra, Ria Luinstra, fam. Bakker, Hemmo Müller, 
     Simon Trommel, Michel Klont (PvdA/Groen Links), Wietske de Kruijff,  
     Erik de Kruijff, T. Korporaal, M. Korporaal, Jolynca Bouma,  
     Sjef van Geel, Jos Vonk, Anneke Vonk, Gert van Hoenselaar,  
     Frans van den Borg, L.E. de Bakker, L. Viergever, T. Feitsma,  
     P. Feitsma, onleesbaar, Bote Bergsma, onleesbaar, j. Boersma,  
     Henk en Alie Peterson, Willem Boelens, Theo Meeuwsen, Mieke Visser, 
     Geert Leistra, Nel de Kroon, Anne Groothoff, B. Berkenpas, M. Bart,  
     Joop Bos, Magteld en Hendrik Kampen, Wout van Dijk,  
     Lieuwe Feenstra, Bas Luinstra, Sjoerd Nota, Gosse en Regina Visser,  
     Jetty Nouta-Swart, Ibo Tamminga, Ria Doornbosch, Jan Huurneman, 
     Theo H., Harm en Susan Tolsma, Nynke H. Rintjema (FNP),  
     Frouwina van Dekken (Kearn), Remco Schraa, Tony Güth, 
     Siebe en Wytske Baars-Stienstra, Jurre Kamminga (VVD), 
     Suzan Bosch (gemeente), fam. Alma, Tialda Zwart, Nelly Brouwer, 
     Els Breimer (VDH), Ronald Wierstra (VDH), Jenny Bouma (VDH),  
     Wynet Bakker-Soepboer (VDH), Gerrit Anema (VDH), Arjan Sinnige  
     (VDH), Sape de Haan (VDH). 
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     Afwezig met kennisgeving : Peter Peereboom. 
 
     De agenda wordt vastgesteld. Door de aanwezigen worden geen  
     andere agendapunten aangedragen.  

 
2) Ingekomen stukken en mededelingen: Geen. 

 
3)Notulen ALV 18 april 2023. 
* Opmerkingen: Alex Nijboer staat 2 keer vermeld bij de aanwezigen. 
 * Verder worden de notulen vastgesteld. 

     Naar aanleiding van:  
     * De voorzitter komt terug op het hondenpoepbeleid van de  
        gemeente: hondeneigenaren worden geacht de hondenpoep zelf  
        op te ruimen; er wordt in onze gemeente geen hondenbelasting  
        geheven, dus is er ook geen geld voor faciliteiten op dit gebied. 
     * VDH heeft bij de gemeente gevraagd om blikvangers van een betere  
        kwaliteit, vergelijkbaar met die in Burgum. 
     * Het Fuormanderij-terrein / parkeerterrein winkelcentrum: in het  
        verleden is al eens gevraagd om meer “uitstraling”; VDH wil nu  
        samen met de winkeliersvereniging een werkgroep opstarten om  
        hiervoor plannen te ontwikkelen; de gemeente wil hierbij in ieder  
        geval wel meedenken; enthousiaste dorpsgenoten zijn van harte  
        welkom. 
     * Bote Bergsma vraagt naar de mogelijkheid de bibliotheek terug te  
        laten keren in Hurdegaryp nu de overheid voor het bibliotheekwezen  
        gelden heeft vrijgemaakt. Antwoord van de voorzitter: VDH gaat in  
        eerste instantie voor verbetering van de bibliotheekfaciliteiten in  
        It Maskelyn (zie ook de notulen van de vorige ALV) 
 

4)Jaarverslag 2023 van de secretaris. 
Geen opmerkingen. 
 
5)Jaarverslag 2023 en begroting 2024 van de penningmeester. 

     Het financieel jaarverslag 2023 en de begroting 2024 worden  
     doorgenomen. Ook is het financieel jaarverslag van SAH (Steunfonds  
     Activiteiten Hurdegaryp) bijgevoegd. 
     Een verandering ten opzichte van voorgaande jaren betreft het lagere  
     bedrag voor subsidies aan de inkomstenkant; dit komt doordat de  
     gemeentelijke subsidie voor zwerfafval is afgeschaft. Dit zorgt voor  
     een klein verlies over 2023. VDH is tevreden over de contributie- 
     inkomsten. De contributie blijft ook komend jaar hetzelfde, € 2,50. 
     Verder zijn er geen vragen of opmerkingen over het financieel verslag. 
     Ook wordt de begroting voor 2024 vastgesteld. 
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6)Verslag kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie. 
     De kascommissie heeft de kas gecontroleerd en in orde bevonden en  
     daarmee wordt penningmeester Arjan Sinnige gedechargeerd. 
     Ook heeft de kascommissie het financieel jaaroverzicht 2023 van SAH  
     gecontroleerd en goedgekeurd. 
     De voorzitter bedankt de leden van de kascommissie, Douwe Bakker  
     en Remco Schraa. De nieuwe kascommissie zal bestaan uit en  
     Remco Schraa en Jos Vonk, met Sjoerd Jan Zwart blijft als reserve.  

 
7)Bestuursverkiezing. 

     Gerrit Anema treedt na 4 jaar af als bestuurslid, Sape de Haan na 6  
     jaar. Gerrit heeft zich met name bezig gehouden met  
     verkeerssituaties, Sape is secretaris geweest.  
     Beide heren worden bedankt wordt met een bos bloemen en een pen  
     met inscriptie. 
     Met de komst van Nelly Brouwer, Tialda Zwart en Dolf Jansen (de  
     nieuwe secretaris) bestaat het bestuur nu weer uit 8 personen. 
 

8)Presentatie Woningbouwplannen voor ’t Súd III en het 
terrein naast het Maskelyn. 

     Johan Timmermans (beleidsmedewerker “Wonen” van de gemeente)  
     geeft een uitgebreide presentatie van de plannen zoals die het  
     afgelopen jaar in een mooie samenwerking tussen medewerkers van  
     de gemeente en enthousiaste dorpsgenoten in twee projectgroepen  
     zijn ontwikkeld. Het enthousiasme van de aanwezigen m.b.t. deze  
     bouwplannen is aan het eind van de avond alleen maar toegenomen. 
 
     9)Rondvraag. 
     * Jetty Nouta doet een oproep voor versterking van het 4-mei- 
        Committee. 
  
     10)Sluiting. 
     Voorzitter Ronald Wierstra sluit om 22.30 uur de vergadering en wenst  
     een ieder wel thuis. Daarna wordt er nog volop nagepraat over de  
     presentaties en andere zaken. 
 
Secretaris VDH 
18 maart 2024 

 


